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Protokoll fiirt vid ordinarie stvrelsemöte fiir Haga-Brunnsvikens vilnner.l4l9-00

N?irvarande: Lars Sundström, Peter Schantz, Marianne Lundberg Torbjörn Holmberg, Christian Laine, Sverker
Michdlsen

§1) Mötet öppnades av ordföranden.

§2) Dagordningen godkiindes.

§3) Protokollet från 7/6 gicks igenom. Beslöts att balans- och resultatriikningen (§5) ska godkiinnas formellt vid
nästå möte.

§4) Peter presenterade de första allmänna byggnationsplanerna för norra Frösunda, med ådöljande material
"Program inft)r planering". Beslöts att Christian (sammankallande), Toöjöm samt eventuellt andra intresserade

utgör en arbetsgrupp vars syfte iir att komma med i plandiskussionen i ett tidigt skede. En målsäthring ar attfa
till stand ett möte med kringboende.

Peter redogiorde också för lägetjust nu vad gäller Frösundavik och utbyggnadsplanerna samt kvarteret
Skogskarlen som iir inne i ett kritiskt läge.

§5) Summering av Hagadagen:
De missöden som uppstod (ingen guide korq båten gick sönder) faller direkt tillbaka på IIBV trots att vi inte var
orsak till problemen. Vi måste diirftir bli bäthe på att kommunicera om nagot hiinder under nästa Hagadagt ex
via t ex mobiltelefoner.Konstaterades dock att tack vare det fina vädret var det god uppslutning. Alla
extratidningar (1500 st) tog slut.

Att ftrbätba nästa år:
- Ha en bättre och tidigare allmiin planering
- ta med guidema i planeringen
- ha en bättre bemanning vid båtbryggan nedanfiir Fjiirilshuset
- ha en banderoll uppsatt med "Hagadagen - IIBV'
- §cka fler tidningar

Diskuterades också om vi skulle fl1tta dagen till hösten och eventuellt qynkronisera den med Akademiska rodden
i september. Inget beslut fattades.

Beslöts att Ella, Evalena, och Eva sufirmerar goda och mindre goda erfarenheter från årets Hagadag samt
kontaktar guider och andra inblandade fiir en utviirdering.

Beslöts också att alla guider ska dela ut föreningens broschyr under Hagadagen från och med nu.

§6) Program för hösten och våren:
Diskuterades kring en eventuell programserie på Haga forum med utredningsmaterialet om nya
nationalstadsparker som utgångspunkt. Tiinkbara att bjuda in iir trädgårdsfolk, planerare mm fran berörda stiider
vilka kan berätta om sitt område. Lars och Evalena talar med Haga forum.

Hemsidan utvecklas kontinuerligt. Diskuterades huruvida vi behöver en ansvarig utgivare. Beslöts att Sverker
kollar detta. Redaktionskommittdn jobbar också vidare med tarkar kring intressenter kring Brunnwiken och hur
de kan samordnas.

Styrelsen resonerade också kring den väckta frågan av von Marten om en gångbro över Norrtull. Beslöts att
Eva följer upp 2irendet.

§7) övriga frågor:
11/10 har FFE ett medlemsmöte i Haga forum.

FFE önskar ha ett separat möte med HBV: styrelse om gemensamma ftågor. Kallelse kommer separat.

Sverker efterlyste bra foton till hemsidan. Vill eventuellt köpa bilder av S§nbjörn Bergelt till en kostnad av ca

500 kr. S§relsen biftill.
Igelbäckens dag hölls 3/9. Vill vi vara med nästa ar? Beslöts att hålla kontakt med arrangörerna.
Ella önskar förslag till programpunkter.
Fjiirilshuset anordnar Haga konstsalong 1619. Ska vi informera om detta på hemsidan? Beslöts att inte göra

detta.
Ska det vara stort eller litet V i HBV nzir namnet skrivs ut? Marianne kollar med Svenska språkniimnden.
Bergianska friidgarden har stort arrangemang 16/9 och har därför beställt många böcker.
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Föreningens bok måste siilja bättre! Mariarure tog på sig att försöka ordna detta. Beslöts att Marianne kollar
med Edlund hur många böcker som finns kvar.

Beslöts att göra reklam för kartan över NSP på hemsidan.
Beslöts att Konstakademiens höstprogram om park och planering läggs ut på hemsidan.

§8) Nästa möte hålls tillsammans med FFE. Separat kallelse kommer

§9) Mötet avslutades.

Vid protokollet
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